
Schriftelijke vragen Nescio Hotel 

 

Geacht college,  

 

Op 24 februari is Rusland Oekraïne binnengevallen. Onze fracties leven mee met de 

Oekraïners die momenteel in grote onzekerheid leven. Wat het CDA en de VVD betreft 

zouden we er als gemeente alles wat in ons vermogen ligt aan moeten doen om vluchtelingen 

op te vangen en te ondersteunen. Sinds maart 2022 worden Oekraïense vluchtelingen 

opgevangen in onder andere het Nescio hotel. Het CDA en de VVD erkennen dat er wordt 

gewerkt om de situatie te verbeteren en spreken hun waardering uit voor al het personeel en 

vrijwilligers die zich dag en nacht inzetten voor deze groep mensen. 

 

Uit een rondvraag van Sikkom blijkt dat de gemeente per jaar rond de 1 miljoen euro uitgeeft 

aan de huur van het hotel.1 Volgens een woordvoerder van de gemeente moest de gemeente 

het lopende contract tussen de vastgoedeigenaar en het COA overnemen en kan er pas na een 

termijn van één jaar naar een nieuw contract worden gekeken.2 Hieruit maken we op dat het 

bedrag van rond de 1 miljoen klopt. Naar aanleiding van deze berichten hebben wij een aantal 

vragen. 

 

 

- Hoe kijkt het college naar het bedrag van rond de een miljoen euro per jaar aan huur in 

relatie tot de slechte omstandigheden en staat van het hotel? 

- Is het college bereid om met hoteleigenaar Frans Kappenburg om tafel te zitten en te 

pogen het contract open te breken om te zoeken naar een passende vergoeding voor de 

huur van het hotel? 

- De Gemeente Groningen vangt elders ook Oekraïense vluchtelingen op. Kan het 

college een indicatie geven van de omstandigheden op andere locaties (Studentenflat 

Selwerd, F1 Hotel, Slaapboot)? Hoe verhouden de relatieve kosten op deze locaties 

zich tot de kosten van het Nescio Hotel? 

- Hoe evalueert het college op de communicatie met de gemeenteraad aangaande het 

proces van contractovername van het COA en het verbeteren van de omstandigheden 

voor vluchtelingen? 

- Naar aanleiding van de door ons gestelde technische vragen: Klopt het dat de 

gemeente Groningen alle kosten, dus de huur, verbouwing en bijv. de aanschaf van 

wasmachines vergoed krijgt? 

 

 

Hoogachtend, 

 

Etkin Armut - CDA 

Ietje Jacobs-Setz - VVD 

 
1 Https://www.sikkom.nl/grunn-betaalt-eigenaar-aftands-hotel-haren-miljoen-per-jaar-om-oekrainers-op-te-

vangen-en-moet-ook-nog-verbouwings-betalen/ 
2 https://dvhn.nl/groningen/stad/Horecaondernemer-Frans-Kappenburg-strijkt-miljoen-euro-huur-op-voor-

sloophotel-vol-Oekraïners-27717696.html 


